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RG.0012.53.2017 

 

 

Protokół Nr 51/18 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej analizy i kontroli 

wykonania funduszu sołeckiego za 2018 rok miejscowości z terenu gminy 

odbytego w dniu 07 września 2018 roku. 

 

 

Na posiedzeniu Komisji obecni byli: 

1. Bolesław Puka – Przewodniczący Komisji 

2. Jerzy Gorczyca – Z-ca Przewodniczącego Komisji  

3. Jacek Pamuła – Członek Komisji 

4. Zbigniew Ptak – Członek Komisji 

5. Rafał Bartochowski  – Członek Komisji  

6. Zbigniew Lachowski – sołtys sołectwa Antoniów  

7. Renata Wojewoda – sołtys sołectwa Łążek Chwałowski 

8. Renata Bartochowska – sołtys sołectwa Dąbrówka Pniowska 

9. Sylwester Polanowski – sołtys sołectwa Nowiny 

10. Eugeniusz Żak – sołtys sołectwa Musików 

11. Tadeusz Jędrzejewski – sołtys sołectwa Radomyśl nad Sanem 

12.  Zofia Kasprowicz – sołtys sołectwa Dąbrowa Rzeczycka 

13. Zofia Stec – sołtys sołectwa Rzeczyca Długa 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Analiza i kontrola wykonania funduszu sołeckiego za 2018 rok 

dotyczące miejscowości z terenu gminy.  

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 907 a zakończyła o 1125. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bolesław Puka, 

który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na 

posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (w chwili 

otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności 

znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka  przedstawił proponowany porządek 

obrad.  

Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i 

odczytywania. 

 

Ad. IV. 

Na wstępie posiedzenia Skarbnik Gminy Anna Szeliga poinformowała, że w 

2018r. w budżecie gminy zaplanowano środki finansowe w ramach funduszów 

sołeckich w wysokości 382 149, 94 zł. natomiast na dzień 31 sierpnia 

zrealizowano zadania za kwotę 157 554,86 zł. Dodała jednak, iż w tym roku będą 

realizowane jeszcze zaplanowane zadania, na które podpisano umowy. Procent 

wykorzystania środków zwiększy się.   

Następnie Komisja dokonała analizy wykorzystania środków finansowych w 

ramach funduszu sołeckiego następujących miejscowości: 

1) Antoniów - plan i wykorzystanie funduszu przedstawił sołtys sołectwa 

Zbigniew Lachowski.  

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 32 270,44 zł. wykorzystano kwotę 

1 727,34 zł. 

Komisja przyjęła do wiadomości przedstawioną informację. 

 

2) Łążek Chwałowski - plan i wykorzystanie funduszu przedstawił sołtys 

sołectwa Renata Wojewoda.  

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 11 372,31 zł. wykorzystano kwotę 

8 380 zł. 

Komisja nie zgłosiła uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

3) Dąbrówka Pniowska - plan i wykorzystanie funduszu przedstawił sołtys 

sołectwa Renata Bartochowska.  

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 18 904,42 zł. wykorzystano kwotę 

6 182,08 zł. 

Komisja nie zgłosiła uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

4). Nowiny – plan i wykorzystanie funduszu przedstawił sołtys sołectwa 

Sylwester Polanowski. 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 23 002,84 zł. wykorzystano kwotę 

5 755, 40 zł. 

Sołtys zwrócił się z prośbą o wsparcie finansowe kwotą 1200 zł. na remont drogi 

poprzez wynajęcie równiarki drogi położonej w tak zwanej „Kępie” prowadzącej 

do leśniczówki.  
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Komisja nie zgłosiła uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

5). Żabno  – plan i wykorzystanie funduszu przedstawił sołtys sołectwa  Bolesław 

Puka. 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 25 919,74 zł. wykorzystano kwotę  

11 330,71 zł. 

Komisja nie zgłosiła uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

6). Rzeczyca Okrągła– plan i wykorzystanie funduszu przedstawił radny Jacek 

Pamuła. 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę –22 965,92 zł. wykorzystano kwotę 

7 435,73 zł. 

Komisja nie zgłosiła uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

7). Musików – plan i wykorzystanie funduszu przedstawił sołtys sołectwa  

Eugeniusz Żak. 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 12 295,26 zł. wykorzystano kwotę 

5 199,47 zł. 

Komisja nie zgłosiła uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

8). Radomyśl nad Sanem – plan i wykorzystanie funduszu przedstawił sołtys 

sołectwa Tadeusz Jędrzejewski. 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 36 922,70 zł. wykorzystano kwotę 

28 519,96 zł. 

Komisja nie zgłosiła uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

9). Dąbrowa Rzeczycka – plan i wykorzystanie funduszu przedstawił sołtys 

sołectwa Zofia Kasprowicz. 

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 9 703,90 zł. wykorzystano kwotę 

9 455,07 zł. 

Komisja nie zgłosiła uwag do wykorzystania funduszu sołeckiego. 

 

10). Rzeczyca Długa – plan i wykorzystanie funduszu przedstawiła sołtys 

sołectwa Zofia Stec.  

Plan funduszu sołeckiego zakładał kwotę – 35 999,63 zł. wykorzystano kwotę 

29 779,30 zł. 

Komisja zwróciła uwagę na rozbicie na trzy punkty dotyczące tego samego 

zadania to jest: Pielęgnacja placów wiejskich i przystanków.  

 

Komisja nie dokonała analizy wykorzystania funduszu sołeckiego pozostałych 

sołectw ze względu na nieobecność sołtysów.  
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Komisja zwróciła się o wyjaśnienie na sesji rady gminy przez sołtys sołectwa 

Kępa Rzeczycka nie wykorzystanie środków na remont domu ludowego w tej 

miejscowości.  

 

Ad. V. 

Radny Jerzy Gorczyca w związku z ukazaniem się na stornie internetowej 

komunikatu Krajowej Izby Kominiarzy o obowiązkach właścicieli budynków w 

związku ze zbliżającym się rozpoczęciem sezonu grzewczego zwrócił się z prośbą 

o wywieszenie na tablicach ogłoszeń w sołectwach informację z danymi 

kontaktowymi kominiarzy.  

 

Radny Jacek Pamuła powtórzył wniosek o treści: 
„Dokonać remontu przełomów na drogach gminnych wewnątrz wsi Rzeczyca Okrągła: 

1. Od zjazdu z drogi wojewódzkiej nr 855 do pomnika (ok. 15 dziur), droga która 

wypadła z położenia nawierzchni. 

2. Od pomnika do rozjazdu przy posesji p. Czarneckiego (krzyż) – ok. 10 dziur w 

drodze. 

W sezonie zimowym możliwa dewastacja całych nawierzchni.” 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

   

             Komisja: 

      Bolesław Puka – Przewodniczący Komisji ………………... 

     Jerzy Gorczyca – Z-ca Przewodniczącego ………………… 

      Zbigniew Ptak – Członek Komisji              ………………... 

     Jacek Pamuła – Członek Komisji                ………………… 

      Rafał Bartochowski– Członek Komisji       ………………... 

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 
 

 


